
Hallo alle 

  

Beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet d. 27/9 2005  afholdt hos RS . 
  

Kun Per, Richardt og Kjeld deltog i mødet! 

  

Flytning af postfordelingskasse, Kogleaksvej 9:  Siden sidst er den tidligere postmester flyttet hos 

P&T, og vi afventer reaktion fra den kommende postmesters side senest ca. primo november. 

  

Parkeringsplads på hjørnet af Nøkkerosevej og Kogleaksvej:  Der er stadig ulovlig parkering og 

"alle" bedes om muligt foretage anmeldelse til enten politi eller Jens Chr. Kaas på hans Email: 

eetvjck@koegekom.dk 

  

Udeståender med Køge Kommune:  Af vedhæftede mødenotat fremgår vores opnåede resultater 

ifm. det afholdte møde hos Køge Kommune. Kjeld sender dog Jens Chr. Kaas en lille skrivelse med 

"et par rettelser/tilføjelser" ifm. det afholdte møde. 

Vi forelagde på mødet med Køge Kommune ønske om evt. at få opstillet ekstra bom ved 

Nøkkerosevej. Dette afviste JCK ikke men henviste i øvrigt til, at det i så fald skulle betales af 

Grundejerforeningen. Beslutningen tages evt. op på den først kommende generalforsamling. 

Estimeret omkostning til dette er ca. kr. 10.000,- 

  

Fortov ved Kogleaksvej 17 + 19: KR sender brev til ejerne med den foreliggende information fra 

Køge Kommune, tillagt den information at Grundejerforeningen pt. ikke foretager sig noget ifm. 

udbedring af den "kosmetiske asfaltskade". Dette vil evt. først blive udbedret ifm. andet 

asfaltarbejde og øvrig vedligeholdelse af fortov/vej. 

  

Køge Boligselskab: Fælleshuset ved indkørslen til Kogleaksvej er blevet istandsat, og den lovede 

forbedring vedr. fejning af fællesveje  er udført. 

  

Kontakt til øvrige Boligforeninger: Intet at bemærke.  RS arbejder videre med dette  

  

ETK:  Vore vejbrønde er nu oprenset, og vi bedes alle være opmærksom på om de fungerer 

tilfredsstillende. 

  

Kontingent:  Giroblanketter ifm. 4. kvartal udsendt.  

  

Eventuelt: Næste bestyrelsemøde  inkl. "julefrokost" evt. med ledsager foreslås afholdt tirsdag den 

29. november 2005. Forslag til sted imødeses fra alle bestyrelsesmedlemmer. KR kontakter i øvrigt 

vores bilagskontrollant med henblik på at denne kan deltage i første del af mødet og få lidt 

information om bestyrelsens måde at håndtere foreningen interesser og økonomi. 

  

HUSK: Såfremt man ikke er istand til at møde frem, bedes man venligst advisere formanden!  

  
Med venlig hilsen / Best Regards 
adm. dir. Richardt Seirup 
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